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Abstract (en)
[origin: US5188083A] The invention is based on a fuel injection pump in which to supply a very rapid pressure rise in the interior of a fuel injection
pump, a pressure valve controlling this pressure is modified such that upon cold starting of the engine, the pressure valve closes a bypass line at the
feed pump and thus delivers all the fuel to the fuel injection pump. The closure is effected as a function of rpm and accordingly pressure, and also as
a function of the engine operating temperature; in the fuel injection pump according to the invention, the rpm- and pressure-dependent diversion is
performed by the adjusting piston of an injection adjuster. Thus, compared with the known cold-starting accelerating devices, one additional pressure
limiting valve can be eliminated.

Abstract (de)
Die Erfindung geht von einer Kraftstoffeinspritzpumpe aus, bei der zur Förderung eines sehr schnellen Druckanstieges im Inneren einer
Kraftstoffeinspritzpumpe, ein diesen Druck steuerndes Druckventil so modifiziert wird, daß dieses bei Kaltstart der Brennkraftmaschine eine
Bypassleitung an der Förderpumpe verschließt und so die gesamte Kraftstoffmenge der Kraftstoffeinspritzpumpe zuführt. Das Verschließen
erfolgt dabei drehzahl- und damit druckabhängig, sowie in Abhängigkeit von der Betriebstemperatur der Brennkraftmaschine, wobei bei der
erfindungsgemäßen Kraftstoffeinspritzpumpe die drehzahl- bzw. druckabhängige Absteuerung vom Verstellkolben (4) der Spritzverstelleinrichtung
(2) übernommen wird. Damit kann gegenüber den bekannten Kaltstartbeschleunigungseinrichtungen auf ein zusätzliches Druckbegrenzungsventil
verzichtet werden. <IMAGE>
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